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Radu Timis (Cris-Tim): Nu putem astepta solutii doar din partea statului pentru

problema energiei

Marii jucatori industriali nu trebuie sa astepte doar solutii din partea statului pentru a rezolva problema

pretului mare al energiei, ci este nevoie de investitii planificate pentru a depasi acest obstacol si a deveni

sustenabili, a afirmat, joi, Radu Timis, proprietarul grupului Cris-Tim.

 

"În ceea ce priveste ce se întâmpla astazi cu pretul energiei, nu putem astepta, ca jucatori mari sau mijlocii din

industria alimentara, solutii numai din partea statului. Ce facem noi, compania noastra: avem deja doua statii de

biogaz, o statie de biomasa de câte un MW fiecare si acum instalam 5 MW solari, deci noi ne-am rezolvat

problema cu energia, suntem sustenabili", a spus Timis, prezent la deschiderea expozitiilor Bucharest Food Expo

& Carnexpo.

 

El a aratat ca, pentru atingerea acestui obiectiv, trebuie investitii în digitalizare, în informatizare.

 

"Dar trebuia sa ne trezim acum câtiva ani, sa investim în lucrurile astea. Se vorbeste de o criza alimentara de 4-5

ani. Câti anticipeaza ce se va întâmpla? Într-adevar sunt probleme pe tot fluxul. Îngrasamântul chimic s-a scumpit

de 2-3 ori si trebuie sa utilizam mai mult, pentru ca pamânturile sunt saracite. Daca nu gasim o solutie de a folosi

un îngrasamânt natural si altceva, sigur ca ne paste foametea", a mai spus reprezentantul companiei.

 

Potrivit lui Timis, fermele Cris-Tim nu vor mai folosi deloc îngrasamânt chimic de anul viitor, iar anul acesta doar

în proportie de 20%.

 

"Costurile scad si chiar în aceasta seceta mare noi am avut productie dubla de cereale decât cu un an înainte. Adica

solutii sunt", a subliniat el.
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